
Dobrota, 12.01.2021.

PREDMET: IZVJEŠTAJ O RADU J.K. LAHOR ZA 2020. GODINU

U skladu sa programom rada za 2020. godinu, klub je realizovao slijedeće:

OBUKA JEDRENJA

Tokom ljeta, u junu i julu, organizovana je obuka jedrenja za djecu od 8 do 10  godina. Format je

bio isti kao i ranijih godina. Obuka se održavala u grupama od 4 – 7 polaznika u trajanju od 20 sati po grupi.

Vođeno je 3 grupe sa ukupno 19 polaznika (2019. je bilo 18 polaznika). Ove godine je smanjen starosni

okvir, ali je broj polaznika porastao tako da se odluka o ograničavanju uzrasta pokazala kao dobra.

Od 19 polaznika, koliko je prošlo obuku tokom obuke jedrenja, njih 15 (79 %) se pridružilo

redovnim treninzima u toku ljeta, a 5 (26 %) je nastavilo i u zimskoj sezoni.

TRENINZI

Tokom ljeta su treninzi održavani svakodnevno a članovi su podjeljeni u grupe radi lakšeg i

kvalitetnijeg rada. U ovom periodu, broj aktivnih članova kluba do 18 godina starosti iznosio je 42. Broj je

smanjen u odnosu na 2019 godinu ali je ostvaren kontinuitet, pa se broj održao tokom cijelog ljeta a skoro

isti broj je produžen i na septembar zbog kasnijeg početka školske godine.

U zimskom periodu klub je takođe organizovao redovne treninge. Takmičari su podjeljeni u četri

grupe (tri optimist i jedna laser). U odnosu na 2019. godinu povećan je broj treninga jer je povećan i broj

članova pa se sada vikendom trenira u tri termina i svaka grupa ima po jedan trening u toku sedmice. Od

jeseni, u klubu je aktivno 25 članova, 21 u klasi Optimist i 4 člana u klasi Laser što je rast od 50 % u odnosu

na 2019. godinu.
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REGATE I REZULTATI

Zbog situacije sa epidemijom virusa organizacija regata je smanjena na najniži mogući nivo.

Orgainizovali smo samo jednu regatu za klase optimist i laser koja je objedinila sve naše regate za prošlu

godinu. Tradicionalni sponzori ovih regata “Spinel” i “Tujko'' podržali su i ovogodišnju organizaciju. Regata

je održana 19.09. a učestvovalo je 11 takmičara u klasi laser i 41 takmičar u klasi optimist. Zbog drugog

talasa epidemije koji se poklopio sa datumom održavanja Fašinada kupa uprava kluba je odlučila da se

regata ne održi.

Klub je učestvovao na svim regatama za klase Optimist i Laser u Crnoj Gori i u prosjeku osvojio 5,5

medalja po regati. Rezultati za klase Optimist i Laser prikazani su u prilogu izvještaja. Ukupno je osvojeno

14 zlatnih, 18 srebrnih i 19 bronzanih medalja. Iako smo učestvovali na duplo manje regata broj zlatnih i

srebrnih odličija koje smo osvojili je isti kao i prošle godine. Klub je dobio posebnu nagradu za najuspješniji

klub na regati “Memorijal Jugole Grakalić”.

Poseban uspjeh predstavlja činjenica da je naša članica Vanja Strahinja završila ligaški dio

takmičenja na prvoj poziciji u generalnom plasmanu u konkurenciji 67 takmičara u klasi Optimist. Tri od pet

članova reprezentacije Crne Gore u klasi Optimist su članovi Lahora i to  Marko Vujović, Vanja Strahinja i

Romina Racković.

Zbog pomenute epidemiološke situacije bili smo onemogućeni da putujemo u inostranstvo pa

samim tim nismo učestvovali na regatama u Hrvatskoj i Srbiji. Umjesto odlaska na ove regate klub je

organizovao pripreme za 15 članova u klasi optimist koje su trajale pet dana i održane su u Čanju.

Naši takmičari u krstaškoj sekciji ove godine nisu učestvovali na regatama u inostranstvu a u Crnoj

Gori regate koje su bile na kalendaru mahom nisu ni održavane, tako da nije bilo zapaženih rezultata u

krstaškoj sekciji.

ODRŽAVANJE FLOTE

Ove godine je uloženo 26 % više sredstava u odnosu na 2019. godinu za obnavljanje opreme i

flote. Popravljene su dotrajale jedrilice. Kupljeno je jedno laser 4.7 jedro i jedno jedro za Laser standard sa

karbonskim gornjim dijelom jarbola, četri jedra za klasu Optimist marke “Orange sails”. Kupljena je nova,

pocinčana prikolica za gumenjak. Kupljena je dodatna oprema za jedrilice kao i 12 zimskih odjela za

jedrenje pa klub sada broji 23 suvih zimskih odjela. Da sve ne bude sjajno pobrinuli su se lopovi koji su nam

u Februaru ukrali motor snage 6 ks sa gumenjaka.

ODRŽAVANJE KLUPSKOG PROSTORA

Za ulaganje u prostorije kluba utrošeno je 67 % više sredstava nego u 2019. godini. U jesenjem

periodu izvršeno je renoviranje kluba pa sada raspolažemo sa još jednom prostorijom za skladištenje

opreme. Osvježene su i okrečene prostorije, izrađeni novi sistemi za odlaganje jedara, jarbola i pribora za

jedrenje. Unaprijeđen je sistem za odbranu od poplava. Na klupskoj ponti je obnovljen dio ograde i sistem

za vezivanje jedrilica. Ispunjene su sve planirane aktivnosti vezane za unutrašnjost kluba dok je za uređenje

prostora ispred kluba potrebno mnogo više sredstva.
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AKTIVNOSTI KLUBA

Zbog pomenute situacije sa virusom klupske aktivnosti su bile smanjene ove godine kao i aktivnosti

naših partnera  pa nismo učestvovali na nekim tradicionalnim manifestacijama kao što su “Bokeška noć” i

“Dani Kamelija”.

Postupak u procesu poznatom kao Stefina kuća se bliži kraju i dobili smo usmena uvjerenja

advokata da će slučaj biti riješen u našu korist. Klub je potpisao ugovor sa Morskim Dobrom Crne Gore o

korištenju ponte u trajanju od tri godine.

Klub je u više navrata kontaktirao različite sekretarijate Opštine kao i gradonačelnika kako bi nam

pomogli oko uređenja prostora “Stefine kuće” i oštećenog stepeništa. Išli smo na više sastanaka i dobijali

obećanja ali ništa konkretno nije urađeno po tom pitanju. Nakon odronjavanja zemlje poslije velikih

poplava ponovo smo pisali urgencije za rješavanje ovog problema ali smo od Opštinskih organa dobili

samo usmena obećanja ali ne i konkretnu reakciju na ovaj problem. Uprava će nastaviti da zahtjeva od

Opštine i Direkcije da se ovaj problem rješi.

U pogledu nabavke gumenjaka tražili smo pomoć od ministarstva sporta, kojima smo dostavili plan

sufinansiranja nabavke gumenjaka. Nažalost nismo naišli na razumjevanje ministra Janovića koji nam je

zakazani sastanak otkazao u poslednjem trenutku. Umjesto sastanka dobili smo usmenu informaciju od

jednog od sekretara ministarstva da od njih ne možemo očekivati nikakvu pomoć.

ZAKLJUČAK

Uprava je zbog pandemije virusa djelimično ostvarila plan za 2020. godinu. Nismo posjetili regate

koje smo planirali zbog nemogućnosti putovanja ili u nekim slučajevima zbog odlaganja istih. Povećali smo

broj redovnih članova u mlađim kategorijama. U odnosu na broj regata na kojima smo učestvovali postigli

smo bolje rezultate nego u 2019. godini. Kalendarsku godinu smo završili bez dugovanja.

________________________

Filip Petričević, predsjednik

3 | Izvještaj o radu za 2020.


